
 

Český rybářský svaz, z.s.                           
místní organizace Žehuň 
IČO: 47528630 
Žehuň 136  PSČ: 289 05 
 

 

Č.j.: 6/2023 

Zápis z výborové schůze MO ČRS Žehuň  

konané 05.05.2023 v Sánech od 18:00  

Přítomni: Ing. Ondřej Jedlička, Ing. František Malý, Mgr. Oldřich Novotný, Pavel Bohatý,   

Omluveni: Pavel Bořek, Jakub Syrový, Luboš Vondráček, 

Hosté: Jan Psota 

 

Program:  

1) Zahájení schůze (Ing. Jedlička - předseda)  

2) Zpráva předsedy (Ing. Jedlička)  

3) Zpráva hospodáře (Psota)  

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

5) Diskuse    

1. Zahájení schůze (předseda Ing. Jedlička)  

- Jednání výborové schůze zahájil předseda MO ČRS Žehuň, přivítal přítomné členy výboru i hosty a 
seznámil je s programem a plánovaným průběhem výborové schůze. K programu nebyly žádné 
připomínky a byl jednomyslně schválen. Schůzi nadále řídil. 

 

2. Zpráva předsedy – informoval o obsahu došlé pošty, připomněl a provedl kontrolu zápisu a usnesení 
z minulé chůze 

- informoval o probíhajícím jednání s vlastníky sousedního pozemku v Sánech – viz předchozí zápisy. 
MO Žehuň byl předložen návrh budoucí kupní smlouvy a smlouvy o smlouvě budoucí k připomínkování 



- MěÚ Poděbrady vydal souhlasné stanovisko k dělení pozemku, která je plánován odporodat 
vlastníkům sousední nemovitosti z důvodu výstavby plotu, celkem se jedná o 76 m 2   

- informoval o proběhlých rybářských závodech – celkem se akce zúčastnilo 29 dospělých závodníků a 
16 dětí. Celá akce se vydařila, jen ryby málo spolupracovali, ale několik trofejních kaprů bylo uloveno 
a stovky ks bílé ryby. Předseda poděkoval všem co se na rybářských závodech podíleli 

- sdělil členům výboru informaci, že byla s Obcí Žehuň podepsána smlouva o poskytnutí příspěvku na 
zarybnění ve výši 10 000 Kč, tímto obci Žehuň děkujeme 

- od společnosti ČEZ Distribuce dorazila k podpisu Smlouva o smlouvě budoucí, ve věci umístění 
věcného břemena na pozemku, kde plánujeme umístit novou přípojku el. energie pro rybářskou Boudu 

- informoval o pročištění vtoku do Dobšického ramene, který byl po větší vodě zanesen a voda do 
Dobšického ramene se nemohla dostat 

 

3. Zpráva hospodáře (Psota)  

- informoval o dodání a vysazení 5 000 ks rychlené štiky – roznesena pomocí 7 osob po celém revíru 

- informoval že dne 20.4.2023 bylo v rámci dohody uzavřené s Rybářstvím Chlumec nad Cidlinou a.s., 
jako kompenzace za omezení průtoku přes jez Klapka v zimních měsících v období mezi  lety 2021 - 
2023, dodáno celkem 1 400 kg kapra K4, s průměrnou hmotností kolem 2,7 kg/1ks a dále 100 kg lína 
L2, líni dosahovali průměrné hmotnosti 0,25 kg na kus a délky 25 cm 

- sdělil členům výboru, že dokončil opravu elektroinstalace na Boudě v Sánech – stávající stav již byl 
nevyhovující 

4) Zpráva pokladníka (Ing. Malý)  

– informoval o stavu pokladny a účtu  

5 Diskuse  

Mgr. Novotný sdělil že má informaci, že Povodí Labe si nechalo zpracovat rozbor sedimentu z toku 
Cidliny a ten se shoduje s rozborem ze Žehuňského rybníka, tudíž je i laboratorně ověřeno, že 
sedimentem zasažený tok Cidliny způsobila revitalizace Žehuňského rybníka – celá věc bude dále 
řešena s odpovědnými orgány 

 

Příští schůze výboru MO Žehuň se bude konat dne 02.06.2023 v Sánech od 18:00. 

 

Ing. Ondřej Jedlička v.r.                                                                      Pavel Bořek v.r. 

   předseda MO                                                                                            jednatel MO   


